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استقلال، پادگانی 
پر از فرمانده و بدون سرباز

مهدی پاش�ازاده: اوضاع اصلًا  خوب نیس��ت وقتی 
به پرس��پولیس می بازی، از 8 بازی 6 امتیاز کسب 
می کنی و در جام حذفی هم حذف می ش��وی، این 
به نش��انه آن اس��ت که تیم مریض است و مشکل 
دارد. در اینج��ا ی��ک بحث وج��ود دارد؛ اول اینکه 
اگر تیم به بحران رفت ش��ما برای خروج از بحران 
راهکار داشته باشید یا اینکه اگر روند عادی را طی 
می کردید بتوانید این روند را حفظ کنید. استقلال 
فصل را خوب ش��روع کرد اما نتوانست روند خوب 
خود را حفظ کند. شکست از پرسپولیس،  حذف از 
جام حذفی و کسب 6 امتیاز از 8 بازی نشان دهنده 
آن اس��ت که این روند به خوبی طی نشده است و 
باید حتماً در آینده ای نزدیک یکسری اتفاقات بیفتد، 
چون این راه و روش��ی که تا الان طی شده، به طور 
حتم درس��ت نبوده است. سطح تیمی استقلال نه 
خوب است و نه بد و این تیم در حال حاضر تیمی 
متوسط به ش��مار می رود که این موضوع می تواند 
دلایل زیادی هم داش��ته باش��د. این فصل، فصل 
بعد از جام جهانی بود و همیش��ه در چنین فصلی 
تیم هایی که از ملی پوش��ان زی��ادی بهره می برند، 
دچار مشکل می ش��وند. اینکه می گویند بازیکنان 
ملی پوش وضعیت بدنی خوبی ندارند را اصلاً قبول 
ن��دارم. وقتی بازیکن به زمین م��ی رود و در زمین 
مس��ابقه دعوا می کند و ت��کل می زند، پس بحث 
کم کاری مطرح نیس��ت بلکه باید اینطور گفت که 
کیفیت ملی پوشان پایین آمده است. به طور مثال 
امیرحسین صادقی در آغاز فصل مصدوم بود و هنوز 
هم مصدوم است. شما حتی دیدید که کی روش به 
امث��ال بیک زاده و صادقی چون به طور کامل آماده 
نبودند ب��ازی نداد. من معتقدم مجموعه تیم بابت 
نتایج اول فصل کمی مغرور ش��د و ب��ا غرور کار را 
دنبال کرد. در فوتبال آلمان مثالی وجود دارد و آنها 
می گویند باید در یک تیم 99 س��رباز و یک ژنرال 
وجود داشته باش��د اما در استقلال 99ژنرال و یک 
سرباز حضور دارد. امروز شرایط تیم به گونه ای است 
که ژنرال ها زیاد و سربازان کم هستند. البته اینکه 
می گویم ژنرال شاید فکر کنند منظورم با قلعه نویی 
است در حالی که منظور من یک فرمانده واقعی در 
زمین است و این یعنی استقلال فرمانده زیاد دارد 
در حالی که آبی پوشان نیاز به جنگجو و سرباز هم 
دارند. واقعاً  چنین اوضاعی را پیش بینی نمی کردم 
و اگ��ر خلاف این موضوع بگویم، دروغ گفتم. ما در 
نوع و مدل کار اختلاف س��لیقه داشتیم و من باید 
جایگاهم مش��خص می شد و اینکه برای چه کاری 
به استقلال می آیم. قرار نبود که فقط بیایم و روی 
نیمکت بنشینم و باید مشخص می شد که چکاره 
هستم البته یکسری مشکلات بود که من هم آنها را 
می دیدم با این حال باز هم تأکید می کنم کل باشگاه 
اسیر غرور شد. موقعی که تیم نتیجه نمی گیرد اولین 
فردی که در تیررس قرار می گیرد، سرمربی است اما 
باید دید که آیا تغییر برای اس��تقلال خوب است یا 
خی��ر و این تغییر می تواند به حال تیم کمک کند. 
پس در این راه کمیته فنی،  مدیرعامل و مشاورانش 
باید تصمیم گیری کنند هرچند که معتقدم در تغییر 
احتمالی در استقلال نباید تصمیم شخصی دخیل 
باشد. باید دید استقلال از این تغییر منفعت می برد 
یا متضرر می ش��ود. اگر این تغییر شرایط استقلال 
را تغیی��ر ندهد باز هم ضرر اس��ت چون باید کلی 
پ��ول برای غرامت س��رمربی فعل��ی داد و بعد هم 
اینکه اگر قلعه نویی برود چه کس��ی باید جایگزین 
او ش��ود. اگر قلعه نویی برود، مربی خارجی که اصلاً  
نمی تواند در اس��تقلال سرمربی شود. درباره گزینه 
داخلی نیز باید بگویم که حداقل کسی را فعلاً برای 
این سمت نمی بینم که بتواند در وضعیت فعلی به 
استقلال کمک کند. درباره وضعیت بدنی نمی توان 
خیلی از بیرون نظر داد و در این باره باید از بازیکنان 
س��وال کرد. البته این موضوع ک��ه از آن یاد کردید 
خیلی مشهود نیست. اول فصل یکسری ها بدنسازی 
نکردند و ب��ا تیم ملی بودند و یکس��ری هم با تیم 
بدنس��ازی کردند و الان شرایط خوبی دارند اما در 

مجموع ترکیب تیم یک جورهایی یکدست نیست.

نمایندگان AFC به ایران می آیند
عضو ایرانی کمیته برگزاری مسابقات AFC از 
احتمال اعلام میزبان جام ملت های 2019 در اسفند 
یا فروردین خبر داد و گفت: بازرسان کنفدراسیون 
آسیا برای اطلاع از پیشبرد برنامه کاندیداها احتمالا 
دوب��اره به ایران و امارات س��فر می کنند. ش��اهین 
رحمانی از احتمال اعلام میزبان مس��ابقات فوتبال 
جام ملت های آسیا 2019 در ماه مارس )10 اسفند 
تا 11فروردین( خبر داد و اظهار کرد: کنفدراسیون 
فوتبال آسیا هنوز تاریخ قطعی اعلام میزبان مسابقات 
جام ملت های آسیا در سال 2019 را مشخص نکرده 
اما آنچه مسلم است برنامه اعلام میزبان در آستانه 
برگزاری جام ملت ها در اس��ترالیا یا بلافاصله پس 
از آن تغییر کرده و در این مقطع زمانی مش��خص 
نمی ش��ود. وی همچنین از احتم��ال بازدید دوباره 
نمایندگان AFC از امکانات دو کشور باقی مانده در 

جمع کاندیداها یعنی ایران و امارات خبر داد

خاطره بازی با خاطره ساز مبلورن

ویرا: 
تهامی برای تیم من همه کار کرد

در نخس��تین دقایق بامداد ش��نبه 8 آذرماه 
والدیر ویرا، س��رمربی تیم خاطره انگیز 98 ایران 
ب��ه تهران آمد. مردی که با او ایران از اس��ترالیا 
گذشت و به جام جهانی فرانسه رسید. او در مرز 
74 س��الگی با کوله ای بر پشت، قامتی خمیده 
نسبت به قبل البته با لبخندی شیرین به تهران 
آمد تا برای یک شب همه خاطرات خوش حضور 
یک ماه��ه اش در ای��ران را بار دیگ��ر در یادش 
تداعی کند. یک ماهی که ب��رای او بزرگ ترین 
افتخار ورزش��ی اش را به همراه داش��ت و برای 
ما حماسه؛ حماس��ه ملبورن و نخستین جشن 
خیابانی - ورزشی مردم بعد از انقلاب اسلامی. او 
 آم��ده تا از این خاطرات برای مردم ایران بگوید. 
17 س��ال بعد از آن ش��ب تاریخ��ی. او در این 
لحظات از احساسش گفت: »راستش باید جای 
من باشی تا بتوانی حسم را درک کنی، آن اتفاق 
بزرگ 17 س��ال قبل رخ داده ام��ا از بدو ورودم 
به ایران هنوز همه آنهایی که سن شان می خورد 
مرا می شناس��ند. خیلی خوشحالم از اینکه الان 
اینجا هس��تم. راس��تش ش��بی که آن بازی را 
بردیم، درس��ت لحظه ای که خداداد گل تساوی 
را زد و به س��مت جمعیت می دوید، من داشتم 
با خودم می گفتم الان در تهران چه خبر است. 
بگذار برایت خاط��ره ای بگویم از روزهای تلخی 
که پشت سر گذاشته بودم. تقریبا همان روزهای 
ابتدایی سال 1996 مسابقه ای بود بین گواتمالا 
و کاستاریکا، یک مسابقه در ورزشگاهی مخوف. 
جمعی��ت زیادی ب��ه این دی��دار حیثیتی آمده 
بودند. دو تیم داش��تند برای ش��روع بازی آماده 
می ش��دند و 70 هزار نفر در هم فشرده نشسته 
بودند که اتفاقی ناگوار رخ داد. بخشی از ورزشگاه 
فروریخت و آن مس��ابقه هیچ وقت شروع نشد. 
90 نفر آنجا مردند. من آن روز سرمربی تیم ملی 
کاستاریکا بودم. تیم من به جای بازی در میدان 
مجبور ش��د فجیع ترین صحنه ها را پیش چشم 
ببیند. کارمان شد بیرون کشیدن جنازه ها از زیر 
آوار. آن روز تلخ ترین روی فوتبال را دیدم. فوتبال 
برایم اتفاقی تلخ بود اما 10 ماه بعد درحالی که 
برای کار دیگری به ایران آمده بودم، مسؤولیت 
مهمی به من واگذار شد. آن شب با صعود ایران 
به جام جهانی و آن ش��ادی ب��زرگ مردم ایران، 
فوتبال دوباره روی زیبایش را نش��انم داد.« او با 
هیجان خاصی ای��ن واژه ها را ادا می کند و علی 
مانوسی فر هم با همان هیجان گفته های دوست 
دیرینه اش را ترجمه می کند. حالا وقت پرسیدن 
یک سوال ویژه است. رسیدن به تهران و ضیافتی 
برای تجدید دیدار با شاگردان گذشته. او از میان 
همه آن جمع دوس��ت دارد چه کسی را ببیند؟ 
مکث کوتاهی می کند و می گوید: »تمامشان را 
دوس��ت دارم اما از آن جمع یک نفر هست که 
ب��رای من کار بزرگی کرده. کس��ی که 8 دقیقه 
بازی کرد. در ای��ن 8 دقیقه روی هر دو گل اثر 
گذاشت و بعد تعویض شد. اگر هر بازیکن بزرگ 
دنیا هم بود و با آمدنش روند بازی تغییر می کرد، 
وقت��ی مربی تعویضش می کرد، س��ر و صدا راه 
می انداخت اما ابراهیم تهامی آمد و همه کار برای 
تیم من کرد، بعد هم بی سر و صدا روی نیمکت 
رفت. او با این کارش همیشه در یادم جایگاهی 
ویژه دارد. هرچند دوست دارم همه بچه ها را دور 
هم ببینم اما تهامی برایم جایگاهی ویژه دارد.« با 
خنده نام استاداسدی را از او می پرسیم و »بادو« 
پاس��خ می دهد: »چرا که ن��ه. او جایگاه ویژه ای 
در قلب��م دارد. یادتان که نرفت��ه او اولین گلزن 
تیم من بود.« ویرا اش��اره دارد به گل اس��تاد در 
ب��ازی با ژاپن به احمد عاب��دزاده. گلی در همان 
دقایق ابتدای��ی که این قدر غافلگیرکننده بود تا 
داور هم ناباورانه مردودش کند. ویرا می خندد و 
می گوید: »البته شانس آوردیم که داور بی هیچ 
دلیل��ی آن گل را مردود ک��رد.« در همان نیمه 
شب تماسی میان مربی و تهامی برقرار می شود. 
این دو ب��ا هم حرف می زنند. البته یکی برزیلی 
و دیگری آبادانی. حتما لهجه های ش��ان اینقدر 
ش��بیه به هم هست که از پش��ت تلفن و بدون 
مترجم زبان هم را می فهمند و قهقهه می زنند. 
اس��تاد و ش��اگرد برای قرار ملاق��ات حضوری 
می گویند و تجدید خاطرات در کنار هم. خاطره 
بزرگ ترین برد تاری��خ فوتبال ملی. بردی که با 
یک تس��اوی ش��یرین به دس��ت آمد و گل زده 
بیش��تر در خانه استرالیا. انگار آن شب خدا ویرا 
 را از برزیل فرس��تاده بود که روی نیمکت ایران، 

بهانه ای برای یک معجزه باشد.

نوستالژی یادداشت

گروه ورزش�ی: روزی که روزنامه پر تیراژ ورزشی تیتر 
زد »آقای مربی دورانت تمام شده« خیلی ها بدون تفکر 
پذیرفتند این عنوان بهترین تیتری بود که می شد بعد 
از شکس��ت های پی درپی و واگذارکردن داربی تهران 
برای او در نظر گرفت اما این تیتر بیش��تر شبیه یک 
تسویه حس��اب شخصی بود و شاید اگر به اصل ماجرا 
دق��ت می کردید، می توانس��تید به عمق مش��کلات 
استقلال پی ببرید. داستان مشکلات استقلال جدا از 
مسائل فنی عاملی پنهان دارد که اگر امیر هر چه زودتر 
به آن س��ر و سامان ندهد اوضاع او در استقلال وخیم 
خواهد شد و حتی می توان اینگونه پیش بینی کرد که 
ش��اید دوران امیر برای همیشه در استقلال به پایان 
برس��د. این معضل به همان حلقه اطرافیان قلعه نویی 
بازمی گردد نکته ای که حتی منصور پورحیدری نیز در 
گفت وگویی به آن اش��اره کرده و او نیز در لفافه بیان 
می کند دوستان نزدیک به مربی استقلال اصلی ترین 
عاملان دور ش��دن قلعه نویی از رسانه ها هستند. البته 
باید گفت دور شدن از رسانه ها بهانه ای است که شاید 
خیلی هم نمی توان بی پ��رده درباره اش حرف زد ولی 
چیزی که مشخص است حضور برخی افراد در اطراف 
او اس��ت که مشاوره اش��تباه می دهند یا اینکه باعث 
می شوند روابط او با بازیکنان به ورطه نابودی کشیده 
ش��ود. هنوز هم می توان ردپای یکی از نزدیکان امیر 
را در داستان های نکونام یافت یا اینکه چرا بازیکنانی 
مث��ل جباری و منتظری ترجی��ح دادند در لیگ های 
عربی بازی کنند تا در اس��تقلال ماندگار ش��وند. امیر 
در این شطرنج مهره چینی دچار اشتباه شده و همین 
مساله باعث تضعیف استقلال شده است موضوعی که 

نمی توان به راحتی از کنار آن گذشت. 
عذرخواهی قلعه نویی از مردم ■

امیر قلعه نویی این روزها با انتقادهای فراوانی روبه رو 
ش��ده و حتی خیلی ها وی را مقصر نتایج اس��تقلال 
می دانند. سرمربی استقلال در این باره می گوید: »جا 
دارد از همه مردم عذرخواهی کنم و باید بگویم مقصر 
همه این نتایج من هستم و مسؤولیت این نتیجه ها را 
بر گردن می گیرم. باور کنید تیم هایی هس��تند که از 
جام حذفی کن��ار رفتند و حتی مقابل تیم های لیگ 
یکی شکست خوردند اما آیا آنها بحران دارند؟ من اول 
صحبتم معذرت خواهی ک��ردم و گفتم که نتایج این 
9 هفته با مس��ؤولیت من است اما آیا این همه حمله 
منطقی است؟ اکثر اینهایی که فشار می آورند به خاطر 
کمک به استقلال نیست بلکه آنها به قلعه نویی حمله 
می کنند و من در تیررس آنها هستم. وقتی یک عده 
مدام با حب و بغض انتقاد می کنند من حرفی نمی زنم. 

نمی خواهم اسمی از تیمی بیاورم ولی یک تیم است 
که کاندیدای قهرمانی اس��ت و در جام حذفی به تیم 
لیگ یکی باخته اما چرا فقط به استقلال و قلعه نویی 
حمله می شود؟ بعضی از دوستان عنوان می کنند تیم 
از نظر بدنی افت دارد، ما سنتی هستیم و... این آقایان 
که قلم به دس��ت هس��تند از لحاظ علمی همه چیز 
را خوب می فهمند. آنها بگویند س��الی که ما قهرمان 
شدیم آیا بیش��ترین دوندگی را داشتیم یا نه؟ در آن 
سال فقط یک بازی مقابل الهلال 98 کیلومتر دوندگی 
داش��تیم. در همین بازی امسال مقابل فولاد بیش از 
100 کیلومتر دویدیم، وجدانا مشکل بدنی نداریم فقط 
یکسری از بازیکنان ما در حد خودشان نیستند. اکثر 
گل هایی که می خوریم روی اشتباهات فردی است و 
باز هم تاکید می کنم که من بابت همه چیز عذرخواهی 
کردم. سرمربی تیم استقلال در پاسخ به این سوال که 
آیا قبول دارید بعضی از بازیکنانتان کم کاری می کنند، 
گفت:  من کم کاری را قبول ندارم ولی یکسری بازیکنان 
در حد خودش��ان نیستند. زمانی است که یک لیوان 
از دست ش��ما می افتد و می شکند و یک زمان است 
خودت آن لیوان را زمین می زنی و می شکنی، نیت ها 
با هم فرق دارد. من اصلا نمی گویم بازیکنانم کم کاری 
می کنند ولی تعدادی از آنها در حد خودشان نیستند. 
الان هم می گویم تمام مس��ؤولیت نتایج بر عهده من 

است و از همه مردم عذرخواهی می کنم اما شما ببینید 
برزی��ل یک بازیکنش را در جام جهانی از دس��ت داد، 
2 بازی پش��ت س��ر هم باخت. من در همین بازی با 
ذوب آهن قاضی، شهباززاده و رمضانی را نداشتم البته 
ص��د در صد نیم فصل ضعف های��م را برطرف می کنم 
و به همه قول می دهم جب��ران 4 امتیاز از 45 امتیاز 
باقیمانده کار راحتی است. یک روز در جدول هفدهم 
بودی��م و گفتم قهرمان می ش��ویم؛ الان هم می گویم 
فوتب��ال با آدم حرف می زن��د و اگر نقاط ضعف مان را 
برطرف کنیم همه چیز جبران می ش��ود. وی با انتقاد 
از گل ه��ای خورده تیم��ش در رقابت های این فصل 
گف��ت: 2 گلی ک��ه در بازی با ذوب آه��ن خوردیم در 
م��دارس فوتبال هم نمی خورند. آنهایی که می گویند 
اس��تقلال ضعف بدنی دارد دقت کنند که تیم ما در 
دقیقه 80 فش��ار زیادی روی دروازه حریف وارد کرد 
و مداف��ع ذوب آهن به زیر توپ زد. توپ روی هوا ماند 
3 � 2 بار زمین خورد و س��پس با اشتباه مدافع ما به 
گل تبدیل شد. خیلی از مسائل دیگر هم هست که به 
آن اشاره می کنم. من از آقای عسگری سوال می کنم 
چطور به داور بازی با پرسپولیس که 2 پنالتی را نگرفته 
و به گواه ادعای کارش��ناس برنامه 90 گل آفس��اید را 
درس��ت اعلام کرده نمره قبولی می دهید؟ اینها را که 
من نگفتم کارشناسان 90 گفتند. در این بازی پنالتی 

صددرصد ما را نگرفتند که اگر در اروپا این صحنه اتفاق 
می افتاد، بازیکنان حریف اخراج می ش��دند. من آنقدر 
ش��هامت دارم که مس��ؤولیت نتایج را به عهده بگیرم 
و از هم��ه عذرخواهی کنم. چرا وقتی ما به ذوب آهن 
باختیم و حرفی از داوری نزدیم هیچ کس از ما حمایت 
نک��رد؟ این همه مدت درب��اره داوری حرف نزدم ولی 
مدام می گویند ما منتقد داوری هستیم. آقای عسگری 
اگر صحنه گل آفس��اید پرس��پولیس آفساید گرفته 
می شد گل اولی وجود نداشت. من دوست دارم آقای 
عس��گری به این صحبت ها جواب دهد. قلعه نویی در 
پاس��خ به این س��وال که آیا به شما اولتیماتومی داده 
شده یا خیر،  گفت: اولتیماتوم ندادند ثانیا من از همه 
دوس��تان هیأت مدیره تشکر می کنم اگر اولتیماتومی 
باش��د معمولا در رسانه ها مطرح می ش��ود اما آقایان 
صاحب پناه، افش��ارزاده و صادق پ��ور چیزی نگفتند. 
چون من مطبوعات را نمی خوانم چیزی هم به گوشم 
نرسیده اما مگر می شود یک تیم نتیجه نگیرد و علتش 
آسیب شناسی نشود. من خودم به هیأت مدیره پیشنهاد 
می دهم هم بازیکنان هم خودم را جریمه کنند بعضی 
وقت ها جریمه می تواند اولتیماتوم باش��د. اینکه یک 
طرفدار استقلال با 5 هزار تومان پول توجیبی خودش 
را به اس��تادیوم برساند برای ما ارزش دارد و روا نیست 
که من قلعه نویی به خاطر نتایج تنبیه و جریمه نشوم. 

رمزگشایی از مشکلات استقلال

چه کسی امیر را کشت؟!

منصور پورحیدری یکی از اعضای هیأت مدیره استقلال 
که البته در بعُد فنی از پیشکس�وتان باس�ابقه و به نوعی 
مرد س�رد و گرم کشیده این باشگاه محسوب می شود در 
گفت وگویی به صورت ش�فاف از دلایل ناکامی اس�تقلال 
طی هفته های اخی�ر و اینکه چرا امیر قلعه نویی به چنین 
سرنوشتی در این روزها دچار شده است، صحبت کرد. متن 

گفت وگوی وی با فارس را در زیر می خوانیم:
مشکلات بدنی  ■

م�ن قبلاً ه�م بارها این موض�وع را تأکید ک�رده ام که 
اس�تقلال مش�کل بدنی دارد در همین دو بازی آخر افت 
بدنی تیم به اس�تقلال ضربه زد بازیکنان شاداب نیستند، 
بی انگیزه ش�ده اند و البته کم حوصله. مگر می ش�ود یک 
تیم پنالتی اش را پش�ت  هم خراب کند؟ بدن ها افت کرده 
و می بینید استقلال بعد از زدن دو گل حاشیه امنیت ندارد 
و نتیجه را واگذار می کند. اگر همه این مسائل را در کنار هم 

قرار دهید آن وقت به حرف من می رسید.
ملی پوشان استقلال  ■

اصلاً نمی توانم قبول کنم ملی پوشان استقلال کم کاری 
می کنند. بازیکنان تیم ملی زمانی در اردوها حضور داشتند 
و بع�د از مدتی هم به تیم اضافه ش�دند. ب�ه هر حال باید 
فکری به حال این موضوع می ش�د ولی ب�دن آنها هم در 

بعضی مواقع به ش�رایط ایده آل نرس�ید اما اینکه بگوییم 
ملی پوشان کم کاری می کنند اصلاً گفتنش درست نیست.

راهکار برای بحران ■
اینکه بگوییم مربی را عوض کنیم ساده ترین کار ممکن 
اس�ت اما باید تدبیر شود. ما هنوز با صدر جدول فاصله ای 
نداری�م، باید با قلعه نوی�ی صحبت کنیم و اگ�ر نیازی به 
بازیکن دارد باید به او کمک کرد. اگر لازم است در کادرش 
تغییراتی ایجاد شود باید این موضوع را گفت. می توانیم با 

صحبت کردن همه چیز را حل کنیم.
مشکل از اطرافیان است!  ■

کاملاً با حرف شما موافق هستم، رسانه تأثیرگذار است 
و مردم هم همه چیز را می بینند و می فهمند. در بخش�ی 
که با ش�ما صحبت کردم پیرامون کادر فنی حرف زدم اما 
در بعُد رس�انه ای قلعه نویی ضعیف عمل کرده و نمی دانم 
چرا او این کار را امس�ال انجام داده است. ضمن احترام به 
همه مطبوعات باید بگویم فش�ار رسانه ها و مردم دلیل بر 
این نمی شود که مدیرعامل و هیأت مدیره تحت تأثیر قرار 
بگیرند ولی اعتقاد دارم اطرافیان قلعه نویی به او اصلاً کمک 
نکردند، متأسفانه افرادی کنار او حضور دارند که قلعه نویی 
را از رس�انه ها دور کردند. مردم واقعیت ها را می خوانند و 

می فهمند پس باید به این موضوعات توجه کرد.

پورحیدری از دلایل ناکامی استقلال می گوید 

اطرافیان قلعه نویی او را از رسانه ها دور کردند

خبر

گروه ورزشی: کریم باقری خیلی در رسانه ها نیست. ستاره 
بی س��ر و صدای فوتبال ایران زیاد دوست ندارد در رسانه ها 
آفتابی باشد اما هر وقت که حرفی می زند، معمولا مصاحبه اش 
به تیتر اصلی چند روزنامه تبدیل می شود. این بار هم ظاهرا 
باید منتظر همین اتفاق بود. باقری که در بدترین ش��رایط 
مدیریتی پرس��پولیس در این چند ساله سکوت کرده بود، 
حالا بعد از بردهای اخیر و آرام ش��دن اوضاع تصمیم گرفته 
خبری را رس��انه ای کند که خیلی ها انتظارش را نداشته اند. 
باقری دیروز در گفت وگوی کوتاهی که با خبرگزاری فارس 
انجام داده گفته که قصد دارد همه سهام باشگاه پرسپولیس 

را خریداری کند. او گفته: »من پیش از این پیشنهادی برای 
خرید باشگاه پرسپولیس به مسؤولان مربوط تقدیم کردم اما 
هنوز جوابی در این باره نیامده است.« باقری  در پاسخ به این 
س��وال که قصد خرید سهام قسمت پیشکسوتان را دارد یا 
می خواهد سهام کل باشگاه را بخرد، ادامه داد:  »بحث خریدی 
که من مطرح کردم برای سهم پیشکسوتان نیست و صحبت 
من برای خرید کل س��هام باشگاه بوده چراکه پرسپولیس 
باید خصوصی ش��ود.« پیشکسوت باش��گاه پرسپولیس در 
پایان تصریح کرد: »فعلا پاس��خی به درخواس��ت من داده 
نشده و خودم هم منتظر هستم تا ببینم چه زمانی پاسخی 
به درخواس��ت من داده می شود اما همانطور که گفتم فعلا 
خبر خاصی در این باره وجود ندارد.« البته پیش��نهاد کریم 
باقری برای خرید س��هام کلی باش��گاه همانط��ور که خود 
»کاپیتان« هم گفته بدون جواب مانده تا آن صحبت امیررضا 
خادم که مدعی شده »هرکس پیشنهاد بهتری بدهد آن را 
قبول می کنیم« باز هم زیر سوال برود. نماینده تام الاختیار 
وزیر ورزش در واگذاری استقلال و پرسپولیس در بحبوحه 
وضعیت مدیریتی باش��گاه پرسپولیس گفته بود که وزارت 
ورزش حاضر است پرس��پولیس را به اسپانسری بدهد که 

پیشنهاد بهتری نسبت به حامی مالی فعلی دارد. 

وزارت ورزش به وعده اش عمل می کند؟

کریم باقری خریدار جدید پرسپولیس
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